
 

Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 24.10.2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 24.10.2023 o 17:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 

Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka  

Neprítomní: 

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Miroslav Stančík 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva – pridaný bod programu 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Zrušenie uznesenia č. 52/2023 – pridaný bod programu 
7. Predaj  pozemkov v majetku obce 
8. Stanovisko hlavnej kontrolórky k II. zmene rozpočtu 
9. II. zmena rozpočtu  
10. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Zástupkyňa starostky p. Janka Masárová na úvod privítala poslancov, hlavnú kontrolórku a ostatných 
prítomných. Povedala, že rokovanie obecného zastupiteľstva bude viesť ona, nakoľko je p. starostka 
chorá. Skonštatovala, že je prítomných 6 poslancov. 
 

K bodu č. 2 

P. Janka Masárová určila za zapisovateľku p Ing. Ninu Masárovú a navrhla za overovateľov p. 
Jaroslava Baču a p. Michala Držíka.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

P. Janka Masárová pokračovala schválením programu rokovania. Povedala, že by chcela pridať bod 
kontroly uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva a bod zrušenia uznesenia č. 52/2023. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 4 

P. Janka Masárová pokračovala bodom kontroly uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva. 
Požiadala o slovo hlavnú kontrolórku p. Ing. Mgr. Renátu Sakovú.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že na zastupiteľstve dňa 26.9.2023 boli nasledovné znesenia: 
OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice, zobralo na vedomie kontrolu 
uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva, zobralo na vedomie správu z FK, nezobralo na vedomie 
správu nezávislého audítora z Auditu účtovnej závierky za rok 2022, OZ schválilo použitie finančných 
prostriedkov z rezervného fondu obce na rekonštrukciu chodníka pri ZŠ vo výške 1 569,85€, OZ 
schválilo zriadenie vecného bremena na pozemku EKN parc.č.398/5 z dôvodu zriadenia elektrickej 
prípojky k rodinnému domu Vaďovce č. 165 v k.ú. Vaďovce. Vecné bremeno sa schvaľovalo 
bezodplatne. Ďalej OZ schválilo výšku náhrady za  postúpenie výkonu poľovníctva v spoločnom 
Poľovnom revíri Stará Myjava v navrhovanej  výške 1,50€/ha/PPF/rok a 3€/ha/LPF/rok, zároveň OZ 
obce Vaďovce poverila starostku obce, aby v prípade návrhu vyššej ceny náhrady za postúpenie 
výkonu poľovníctva na valnom zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov hlasovala za najvyššiu 
sumu výšky náhrady, OZ schválilo poskytnutie finančných prostriedkov na rekonštrukciu šatní TJ vo 
výške 400 € za účelom vybudovania šípkarskej miestnosti, OZ zobralo na vedomie správu predsedu 
stavebnej komisie, OZ schválilo predaj časti pozemku vo výlučnom vlastníctve obce Vaďovce, vedený 
na LV č. 861 ako zastavaná plocha, parcela EKN 398/5 vo výmere 143 m2 k.ú. obce Vaďovce za 
sumu 7€/1m2 z dôvodu hodného osobitého zreteľa a to rodine Molnárovej a Caltíkovej, každej v 
jednej polovici. Osobitý zreteľ je definovaný tým, že stavba/dielo bolo postavené pred rokom 1976, 
pričom došlo k pochybeniu úradov pri odkúpení pôvodných parciel. Ďalej OZ zobralo na vedomie 
finálne riešenie architektonicko-dispozičnej štúdie školského bytu s nasledovným postupom: zistiť 
cenovú ponuku elektroinštalácie a stavebných a búracích prác a ako posledné OZ schválilo za člena 
stavebnej komisie p. Timoteja Beniana. 
P. Janka Masárová poďakovala za kontrolu uznesení a navrhla zobrať správu uznesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva na vedomie.   
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5  
P. Janka Masárová požiadala predsedníčku finančnej komisie p. Mgr. Danielu Kontinovú, aby 
prečítala správu zo zasadnutia FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa finančná komisia konala 5.10.2023. Povedala, že boli 
prítomní všetci poslanci, p. starostka, p. HK a aj ekonómka p. Ing. Alena Hrušová. V prvom bode 
rokovania pani starostka informovala prítomných o zle naformulovanom uznesení č. 52/2023 zo dňa 
26.9.2023 týkajúceho sa odpredaja obecného pozemku p. Molnárovi. Nakoľko ide o 166m² a nie o 143 
m², je potrebné opätovne rokovať o predaji pozemku. Prítomní sa zhodli, že je potrebné zrušiť 
pôvodné uznesenie a schváliť nové uznesenie, ktoré bude obsahovať správne údaje. 
Povedala, že ďalej p. starostka informovala, že ohľadom žiadosti pána Šípku sú splnené všetky 
podmienky, preto sa odporúča o predmetnej žiadosti rokovať na nadchádzajúcom obecnom 
zastupiteľstve. FK odporúča predaj časti pozemku vo výlučnom vlastníctve obce Vaďovce vedený na 
LV č. 861 ako zastavaná plocha, podľa nového geometrického plánu  pozemok reg. E parcela č.450 
vo výmere 48 m², parc. č. 460/6 vo výmere 7 m², parc.č.460/7 vo výmere 3m², parc. č. 460/8 vo 
výmere 3 m² v k. ú. Vaďovce za sumu 10€/ m²  z dôvodu hodného osobitného zreteľa žiadateľovi p. 
Šípkovi. 
Povedala, že taktiež pani starostka na FK predložila prítomným žiadosť o kúpu obecného pozemku od 
pani Ing. Renáty Kluskovej. Ide o obecný pozemok vo výlučnom vlastníctve obce Vaďovce vedený na 
LV č. 861 ako ostatná plocha. Ide o parc.č.443. FK odporúča dať vypracovať geometrický plán a o 
odpredaji rokovať na najbližšom OZ. 
Povedala, že v ďalšom bode komisia podrobne rozoberala návrh II. zmeny rozpočtu na rok 2023.  
FK mala k dispozícii Návrh II. zmeny rozpočtu a aktuálne čerpanie rozpočtu k 31.8.2023. 
Taktiež HK obce predložila Stanovisko k II. zmene rozpočtu. Ekonómka obce spolu s členmi finančnej 
komisie a ostatnými prítomnými prešli celý návrh na II. zmenu a vysvetlili si jednotlivé položky v 
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príjmovej i výdavkovej časti rozpočtu, ktoré sú navrhnuté na zmenu. V niektorých položkách prišlo 
ešte k zmenám oproti navrhovaným sumám.  
Zmenili sa daňové príjmy – zo sumy 350 337,00 € na sumu 340 391,00 €, nedaňové príjmy zo sumy 
129 283,44 na sumu 139 854,70 € tuzemské bežné granty a transfery zo 145 921,76 € na sumu 162 
200,91 € a kapitálové príjmy zo sumy 7682,00€ na sumu 9844,00 €. 
Po navrhovaných zmenách sa celkovo bežné príjmy zmenili zo 625 542,20 € na sumu 642 446,61€, 
čím sa po vykonaných zmenách rozpočtové príjmy celkovo zvýšia zo sumy 682 608,04 € na sumu 701 
674,45 €. Výdavky verejnej správy sa taktiež zmenili - z 227 286 € sa zvýšili na sumu 232 181,30€, 
kde k najvýraznejším sumám prišlo v položkách voľby, predškolská výchova, školský klub, základné 
vzdelanie, stravovanie v MŠ a ZŠ. Prišlo však i k navýšeniu výdavkov, z nich najvýznamnejšie zmeny 
sú: nakladanie s odpadmi, rozvoj obcí, nájomné byty, rekreačné a športové služby, knižnica, SPOZ, 
KD. Kapitálové výdavky sa vo výdavkoch verejnej správy zvýšia zo sumy 30 800 € na sumu 33 030 € 
a na kapitálové výdavky na základné vzdelanie s bežnou starostlivosťou sa použije suma 2569,85 € . 
Kapitálové výdavky spolu sa teda zvýšia zo sumy 30 800 € na 35 599,85€. Rozpočtové výdavky spolu 
z 675 586,78 € sa celkovo zvýšia na sumu 687 559,94 €. 
Po II. zmene rozpočtu prišlo k celkovému výsledku hospodárenia zo sumy 7021,26 € na sumu 14 
114,51€. 
FK zobrala zmeny rozpočtu na vedomie a odporučila návrh II. zmeny rozpočtu na rok 2023 zverejniť 
na úradnej tabuli a internetovej stránke obce Vaďovce a doriešiť prípadné nejasnosti na II. zmenu 
rozpočtu 2023 na nadchádzajúcom obecnom zastupiteľstve. Zároveň komisia odporúča HK 
prepracovať stanovisko k II. Zmene rozpočtu a žiada od hlavnej kontrolórky, aby významné položky v 
rozpočte boli odôvodnené a vysvetlené. 
V bode rôzne členovia diskutovali o zmene dodávateľa elektrickej energie, taktiež p. starostka 
predložila písomné stanovisko k odpusteniu finančnej výpomoci od štátu počas Covidu v sume 13 
302€. Taktiež prítomní diskutovali o rekonštrukčných prácach súvisiacich s poruchou vody v budove 
TJ – šatne na ihrisku. Nakoľko ide o poruchu v prívode vody, je potrebné túto poruchu odstrániť a do 
budúcna uvažovať o celkovej rekonštrukcii vodovodného potrubia. Predsedníčka FK požiadala hlavnú 
kontrolórku obce o podrobnejšie stanovisko k II. Zmene rozpočtu.  
P. Janka Masárová poďakovala predsedníčke komisie a navrhla prijať túto správu z FK na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 6 

P. Janka Masárová pokračovala bodom šesť, ktorý bol ohľadom zrušenia uznesenia č. 52/2023. Dala 
poslancom za zrušenie uznesenia hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

P. Janka Masárová pokračovala bodom sedem ohľadom predaja pozemkov. Poprosila o slovo p. Mgr. 
Kontinovú. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že prvé uznesenie sa bude jednať ohľadom predaja pozemkov p. 
Molárovi. Toto uznesenie je nové, nakoľko došlo k chybe. Povedala, že nové uznesenie by znelo, že 
Obecné zastupiteľstvo obce Vaďovce schvaľuje predaj pozemkov vo vlastníctve obce za podmienok 
hodných osobitého zreteľa, ktorými sú novovytvorené pozemky  reg. C-KN a to: parc.č. 244/3 záhrada 
o výmere 48 m2, ktorý je tvorený dielom č. 4, odčleneným z pozemku reg. E-KN parc. č. 398/5 
zastavaná plocha  o výmere 16 883 m2 a  parc. č. 243/8 zastavaná plocha o výmere 118 m2,  tvorený 
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dielom č. 3, odčleneným z pozemku reg. E-KN parc. č. 398/5 zastavaná plocha  o výmere 16 883 m, a 
to za kúpnu cenu vo výške 7,00 € za 1m2, t.j. 1162,00 EUR za celú výmeru pozemku. 
Vyššie uvedené pozemky boli vytvorené na základe geometrického plánu č. 720-89/2023 
vyhotoveného  f. GEOTUR s.r.o. Ing. Richard Bunčiak  IČO: 48 296 180 zo dňa  2.5.2023, úradne 
overeného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálnym odborom, dňa 17.5.2023  pod 
G1 349/2023  (ďalej len ako „geometrický plán“). Kupujúci: Marián Molnár bytom Vaďovce č. 183 a 
Mária Caltíková bytom Vaďovce č. 183 sa na základe kúpnej zmluvy uzatvorenej s obcou Vaďovce 
stanú  vlastníkmi pozemkov každý v podiele 1/2 k celku. Osobitný zreteľ: spočíva v tom, že pozemok 
slúži obom  budúcim vlastníkom ako vchod do ich rodinného domu Vaďovce 183. Pri rozhodovaní o 
predaji pozemku boli  prehodnotené všeobecné zákonné povinnosti hospodárenia s majetkom obce a 
verejné záujmy. 
Povedala, že sa v podstate opraví predchádzajúce uznesenie, nakoľko boli v predchádzajúcom 
uznesení zle spočítané metre štvorcové.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Mgr. Daniela Kontinová pokračovala ďalším odpredajom pozemku vo vlastníctve obce rodine 
Šípkovej. Návrh uznesenia znie, že Obecné zastupiteľstvo obce Vaďovce schvaľuje predaj  pozemkov 
vo vlastníctve obce za podmienok hodných osobitého zreteľa, ktorými sú novovytvorené pozemky  
reg. C-KN 
- parc.č. 450 zastavaná plocha výmere 48 m2 , ktorá je tvorená dielom č. 7, odčleneným 
z pozemku reg. E-KN parc.č. 398/5 zastavaná plocha o výmere 16 883 m2 , 
- parc..č.460/6 zastavaná plocha o výmere 7m2, ktorá je tvorená dielom č.4, odčleneným 
z pozemku reg. E-KN parc.č. 398/5 zastavaná plocha o výmere 16 883 m2 , 
- parc..č.460/7 zastavaná plocha o výmere 3m2, ktorá je tvorená dielom č.5, odčleneným 
z pozemku reg. E-KN parc.č. 398/5 zastavaná plocha o výmere 16 883 m2 , 
- parc..č.460/8 zastavaná plocha o výmere 3m2, ktorá je tvorená dielom č.6, odčleneným 
z pozemku reg. E-KN parc.č. 398/5 zastavaná plocha o výmere 16 883 m2 
Odpredaj sa schvaľuje  za kúpnu cenu vo výške  10,00 € za 1m2 t.j. za sumu 610,00 EUR za celú 
výmeru pozemkov. Vyššie uvedené pozemky boli vytvorené na základe geometrického plánu č. 720-
190/2023 vyhotoveného f. GEOTUR s.r.o. Ing. Richard Bunčiak IČO: 48 296 180 zo dňa 18.9.2023, 
úradne overeného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálnym odborom, dňa 29.9.2023 
pod G1 718/2023 (ďalej len ako „geometrický plán“). Kupujúci: manželia Ing. Ján Šípka a Ing. Jana 
Šípková obaja bytom Nové Mesto nad Váhom ul. Dr .I. Markoviča 2087/10 sa na základe kúpnej 
zmluvy uzatvorenej s obcou Vaďovce stanú bezpodielovými spoluvlastníkmi pozemkov každý v 
podiele 1/1 k celku. Osobitný zreteľ: spočíva v tom, že pozemky slúžia budúcim vlastníkom ako jediný 
vchod do ich nehnuteľností - do garáží a rodinných domov Vaďovce č. 249 a 250, pričom predmetné 
pozemky vzhľadom k ich polohe nevyužívajú iní občania obce. Pri rozhodovaní o predaji pozemku boli  
prehodnotené všeobecné zákonné povinnosti hospodárenia s majetkom obce a verejné záujmy. 
 
P. Janka Masárová dala za uznesenie poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

P. Janka Masárová v ďalšom bode programu dala slovo p. hlavnej kontrolórke.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že tak, ako povedala p. vedúca FK, približne a detailne 
spomenula najvýznamnejšie príjmy do obecnej pokladnice a tak isto výrazné výdavky z obecnej 
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pokladnice. Povedala, že to je spomínané aj v jej stanovisku, ktoré je prílohou tohto OZ. Povedala, že 
na FK všetky tieto položky prešli, čo bolo potrebné tak poupravovali a nevidí žiadnu inú zmenu 
a uvedené zmeny v rozpočte sú v súlade so zákonom o účtovníctve ako i v účtovaní rozpočtových a 
príspevkových organizácii a preto ako hlavná kontrolórka obce Vaďovce súhlasí so všetkými 
navrhovanými zmenami v II. úprave rozpočtu na rok  2023. 
P. Janka Masárová poďakovala HK a navrhla zobrať správu HK na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

P. Janka Masárová dala slovo p. Ing. Alene Hrušovej ohľadom II. zmeny rozpočtu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že so všetkým súhlasí, čo bolo povedané od p. HK, ale vyskytla sa 
jedna zmena a to taká, že by potrebovala sumu 1 192,70€ dať do príjmov a do výdajov. Povedala, že 
v konečnom dôsledku sa hospodársky výsledok nezmení a suma v príjmoch bude vo finančných 
operáciách ako prevod prostriedkov z predchádzajúcich rokov, keďže ide o dotáciu, ktorá im visí už 2 
roky na účte a vo výdajoch je v bežných výdavkoch, v sociálnej časti desiatej skupiny. Povedala, že im 
Úrad práce povedal, ako majú túto sumu vylúčiť z rozpočtu, takže teraz je všetko vyrovnané podľa 
inštrukcií Úradu práce. Povedala, že je suma odvedená a sumu je len potrebné zapracovať do 
rozpočtu. Povedala, že je dôležité, aké sumy sa zmenili. Povedala, že bežné príjmy a kapitálové 
príjmy ostávajú, príjmové finančné operácie sa zvyšujú o tú sumu na 50 576,54€ a celkové príjmy 
budú 702 867,15€. Povedala, že bežné výdavky sa zvýšia na sumu 614 352, 71€, kapitálové výdavky 
ostávajú, finančné operácie výdavkové ostávajú a celkové výdavky sú v sume 688 752,64€, čiže 
hospodárenie celkom ostáva 14 114,51€. 
Prítomní o rozpočte diskutovali a následne dala p. Janka Masárová hlasovať za schválenie II. zmeny 
rozpočtu. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 
P. Janka Masárová pristúpila k poslednému bodu rôzne.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej príde zbytočné robiť popredu stanovisko HK, keďže na FK 
ešte menia tie položky a ak by poslanci súhlasili, tak by stačilo robiť stanovisko HK až po FK.  
P. HK povedala, že je to v poriadku a nemá s tým problém.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je škoda, že tam nie je p. starostka, nakoľko sa chcel vrátiť 
k osvetleniu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že p. Škriečka chcel nejaký rozbor financií, ako sa financovalo 
osvetlenie. Povedala, že tam dala faktúru za jeden mesiac v minulom roku a faktúru za jeden mesiac 
tohto roku.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa na to môžu pozrieť a potom sa o tom môžu pobaviť. Povedal, že ho 
p. starostka informovala o poruche na osvetlení v škole,  v triede vedľa družiny, kde kvapká 
kondenzátor. Povedal, že to doteraz nikto neopravoval a starostka o tom vedela a nechcel kvôli tomu 
zvolávať poslancov, keďže je zastupiteľstvo a chcel sa opýtať na názor poslancov lebo on už na 
začiatku hovoril, aby kúpili osvetlenie minimálne ešte do jednej triedy. Opýtal sa, že čo by poslanci 
povedali na to, keby sa kúpili rovno všetky tri svietidlá.  
P. Ing. Alena Hrušová sa opýtala, či to chcú zapracovať do rozpočtu tohto alebo budúceho roku.  
P. Rudolf Škriečka odpovedal, že do budúceho. Opýtal sa, ako však môžu vyriešiť aktuálnu havarijnú 
situáciu.  
P. Janka Masárová sa opýtala, či to svetlo nesvieti.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že tam tečie nejaký kondenz a tečie to cez svetlo na zem.  
P. Janka Masárová povedala, že to by sa malo opraviť.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že dobre, ale že sa bavia o tom, že či sa kúpia rovno všetky svetlá 
a potom sa budú postupne vymieňať. 
P. Janka Masárová povedala, že ak by chceli všetky svetlá kúpiť, zase by museli robiť zmenu 
v rozpočte.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že to do konca roka ešte budú určite riešiť. Povedal, že ide o to, aby ich 
mali kúpené. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ich môžu kúpiť z rezervného fondu, nakoľko ide o havarijnú 
situáciu a museli by to schváliť uznesením. Povedala, že na to v rozpočte rezervy sú v rezervnom 
fonde a nemusel by sa rozpočet meniť.  
Prítomní o osvetlení diskutovali a dohodli sa, že ak by sa svetlá zakúpili, doriešili by financovanie 
z rezervného fondu na decembrovom zastupiteľstve.  
P. Rudolf Škriečka začal tému ohľadom rekonštrukcie osvetlenia obce. Povedal, že ten pán mal 
nejaké zdravotné problémy a p. starostka hovorila aj nejakú alternatívu a on sa o tom rozprával s p. 
Žáčkom, ktorý povedal, že by mohli skúsiť jednu lampu, aké má parametre. Povedal, že výmena 
osemročných lámp je neprijateľná a p. Žáček vraj navrhuje vymeniť len to teleso. 
P. Michal Držík povedal, že len žiarivku nevymení lebo to osvetlenie je celý komplet a tam nedá  nič 
iné len to, čo tam má byť.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či to ide len kus za kus.  
P. Michal Držík povedal, že áno. Povedal, že to je svetlo vyrobené výrobcom a on tam nedá nič iné 
len to, čo tam treba.  
P. Rudolf Škriečka povedal, nech teda dajú jednu dole a ako hovoril aj p. starostke, že večer ísť 
z kostola je nebezpečné. Povedal, že keď mohli pred Mozolov osadiť ledkovú lampu, tak by mohli aj 
pri kostol. Povedal, že by dal jednu lampu dole a pozreli by to, či sa s tým nedá niečo robiť. Ďalej 
povedal, že pokiaľ sa na to niekto nepozrel a nebude to mať v ruke tak nie, že by p. Držíkovi neveril, 
ale zdá sa mu to v dnešnej dobe... 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či tam pri kostole nie je lampa.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je, ale nie je spustená.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že nepochopila pointu, že či chce, aby sa svetlo pri kostole 
zasvietilo alebo niečo iné.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že doplnili pri Mozolov tri ledkové svetlá a on by chcel doplniť také aj pri 
kostol a to svetlo čo tam je by dal dole a rozpitval ho a pozrel by sa, či sa s tým dá niečo robiť. 
Povedal, že tie lampy sú staré osem rokov a je pre neho nezmysel, že je to neefektívne vymieňať 
komplet všetky svietiace  body po dedine.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že to určite nie a s tým by ani ona nesúhlasila. Povedala, že aj 
keď sa nepýtal na jej názor, ale určite nie sú za osem rokov tak opotrebované a ako druhé si poslanci 
schválili šetriaci režim, svieti sa každá druhá lampa a obce, ktoré sú na tom finančne horšie, tak 
svietia celú noc a plným výkonom a my svietime na 30%, takže na rovinu povie svoj názor, že by do 
elektriny a svietidiel už nerýpala. Povedala, že by mali byť práve radi, že im občania „nefrflú“ na to, že 
majú tmu.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je ten, ktorý chce vedieť, ako to svetlo funguje a podobne. Povedal, že 
meriava spotreby rôznych spotrebičov a iné. 
P. Michal Držík povedal, že ak by chcel vedieť, tak lampa má spotrebu 67W, životnosť žiarovky pri 
plnom svietení je 16 000 prevádzkových hodín, čo je zhruba 4 roky. Spotreba lampy pri 
permanentnom svietení je 256,5 kWh za rok. Povedal, že sú to parametre toho svietila.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či na papieri.  
P. Michal Držík odpovedal, že áno, na papieri, ale treba rátať, že to má nejakú určitú životnosť, takže 
už sa tá spotreba trošku zvyšuje. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že by to chcel posúdiť, ako to je v reáli, pripojiť to na merák a zistiť, koľko 
to má spotrebu. Povedal, že len chcel vedieť, že ako ďalej s tým osvetlením lebo od p. starostky je 
ponuka od p. Páleníka, ktorý prišiel s tým návrhom, že sa to bude riešiť nejakým úverom a splácať. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to posielala p. starostka ešte minulý rok, že sa vymení 
osvetlenie.  
Prítomní o osvetlení ďalej diskutovali.  
P. Michal Držík sa opýtal p. Škriečku, či dal aj ostatným k nahliadnutiu plán na odkúpenie/výmenu 
pozemku.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on to čítal.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to ešte nevidela.  
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P. Rudolf Škriečka povedal, že je naklonený k tomu, aby to nejakým spôsobom už uzavreli. Povedal, 
že to, čo tam p. Sokol navrhol, tak sa k tomu nevie konkrétne vyjadriť, ale to, že sa už snaží o to, aby 
docielili tú výmenu pozemku, čo im brzdí realizáciu parkoviska, tak nevie.  
P. Janka Masárová sa opýtala, aké pozemky chce p. Sokol vymeniť.  
P. Michal Držík povedal, že pokiaľ si pamätá, tak jeden pozemok bol na ihrisku, ponúka pozemok pri 
cintoríne a ešte nejaký pozemok v Bukovinke.  
Prítomní diskutovali o vysporiadaní pozemkov a možnosti odkúpenia pozemkov v prospech obce 
a staranie sa o nich.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že má budúci rok v pláne vo svojej pôsobnosti začať čistiť niektoré 
obecné pozemky a sprístupniť ich. Porovnal kosenie v našej obci a v obci Kostolné. Ďalej navrhol 
zakúpenie ďalšej kosačky. 
Prítomní ďalej diskutovali ohľadom kosenia v obci.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že bola brigáda na cintoríne a v sobotu ráno ho pristavila jedna občianka, 
či by ešte nedorobili kúsok plota, ktorý by mohol byť za tým živým plotom, ktorý sa tam budoval z tých 
hrabov, čo by mal prerásť, pri hornej bráne.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keď boli v sobotu na tom cintoríne, tak sa boli pozrieť, kadiaľ 
by mal ísť chodník. Povedala, že p. Stančík zistil, že je hore pokazený plot, kde je brána a je to celé 
spadnuté. Povedala, že aj keby sa išiel ten kúsok plota presúvať, aby sa tadiaľ mohlo dostať auto, že 
je tam potrebné ten plot opraviť a mohol by sa ten plot opraviť už po celej dĺžke.  
P. Jaroslav Bača povedal, že asi desať dní dozadu volal s p. starostkou ohľadom dopravného zrkadla.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že išla okolo a je stále zahmlené.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by to bolo najlepšie vyriešiť čím skôr. 
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či je niekto informovaný ohľadom optických káblov, ktoré by mali viesť 
obcou.  
Poslanci povedali, že nie.  
P. Janka Masárová poďakovala prítomným a popriala im pekný večer.  
 
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


